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Posusz pomnika, zmiany w budżecie, niebezpieczne przejście dla pieszych. Co działo się na
wczorajszej (27.09.2023) sesji Rady Gminy w Brennej?

Sesja Rady Gminy Brenna, fot. YT

To była szybka sesja w Brennej. W jej porządku znalazły się „standardowe” punkty, m.in. otwarcie sesji i stwierdzenie
prawomocności obrad, przedstawienie porządku obrad, przyjęcie protokołu z poprzedniej, LIV sesji, Interpelacje i
zapytania radnych (nie było żadnych).

Radni rozpatrzyli trzy projekty uchwał:

1) w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody,

2) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Brenna na 2023 rok,

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brenna na lata 2023-2031.

4) w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr V/46/15 Rady Gminy Brenna z dnia 18 czerwca 2015 r. w sprawie
określenia inkasentów opłaty miejscowej

Posusz pomnika przyrody

Jednym z tematów, którym zajęli się breńscy radni była uchwała w sprawie przeprowadzenia zabiegów
pielęgnacyjnych pomnika przyrody - drzewa z gatunku Dąb szypułkowy (Quercus robur) o obwodzie pnia na
wysokości 130 cm: 425 cm, rosnącego na działce nr 19/77 (dawniej działka nr 19/32) w Górkach Wielkich, uznanego
za pomnik przyrody Uchwałą Nr XXXVI/300/2005 Rady Gminy Brenna z dnia 7 października 2005 r.

Na czym mają polegać te prace? W uchwale je określono – ma to być:  usunięcie w koronie drzewa gałęzi oraz
konarów suchych, chorych i połamanych; zabezpieczenie ran po cięciach w celu zapobiegania infekcjom
grzybowym.

Jak czytamy w uzasadnieniu: Przedmiotowy projekt przedkłada się w związku z koniecznością
przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych pomnika przyrody ustanowionego Uchwałą Nr XXXVI/300/2005
Rady Gminy Brenna z dnia 7 października 2005 r. w sprawie wprowadzenia ochrony w drodze uznania za
pomnik przyrody. Z uwagi na liczny posusz w koronie konieczne jest usunięcie suchych i nadłamanych
gałęzi oraz zabezpieczenie ran po wykonanych cięciach.

Radni jednogłośnie przychylili się do tego wniosku.

Zmiany budżetowe

Wśród zmian w budżecie, które przyjęto również na sesji jednogłośnie, wymienić można:

Zmiany w dochodach:

- zwiększono dochody o kwotę 3.000,00 zł z tytułu nagrody w konkursie „Piękna wieś województwa śląskiego”

- zmniejszono dochody o kwotę 465.110,00 zł - dostosowanie planu dochodów do przewidywanego wykonania;

- zwiększono dochody o kwotę 43.085,81 zł z tytułu wpływów z części opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów



alkoholowych w obrocie hurtowym

 - zwiększono dochody o kwotę 32.443,00 zł części oświatowej subwencji ogólnej , która została przyznana z tytułu
podziału środków na zwiększony odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych dla nauczycieli w roku 2023 r.
(Pismo MF nr ST3.4751.2.8.2023.g z dnia 28 sierpnia 2023 r.)

 - zwiększono dochody o kwotę 67.102,28 zł z tytułu wpływów z różnych dochodów – odsetki z lokaty RFIL

Więcej w Uchwale Nr LV/…../2023 Rady Gminy Brenna z dnia 27 września 2023 roku w sprawie zmiany uchwały
budżetowej Gminy Brenna na rok 2023

Niebezpieczne przejście i zwisające gałęzie

Po podjęciu uchwał radni przeszli do punktu „Wolne wnioski i informacje” – wtedy głos zabrał radny Mirosław
Barczewski, który informował o złym stanie przejścia dla pieszych

- Przejście jest zadrzewione, zalesione. Tam nie ma pobocza, żeby przejść z Łęgowej idąc w kierunku
przystanku autobusowego w kierunku Brennej Spalonej, tam gdzie jest sklep, gdzie jest przystanek
autobusowy, trzeba naprawdę wykazać się dużym sprytem, żeby przejść tam w godzinach szczytu. Żeby
przez te sześć metrów, żeby się przedostać na chodnik, żeby iść bezpiecznie […] Nie wiem czemu jest jakiś
opór, żeby tam wymalować przejście dla pieszych. Przecież to nie są duże koszty, wymalować parę linii i
postawić dwa znaki […] Tam auta naprawdę szybko jadą. Do następnego przejścia jest pół kilometra […]
Ludzie tam przebiegają w popłochu, żeby się przedostać na druga stronę. […] Proszę, żeby się zająć tym
tematem – apelował radny.

- Deklaruję zorganizowanie spotkania w tej sprawie z Dyrektorem PZDP [Powiatowego Zarządu Dróg
Publicznych – przyp.red.] – obiecał Dariusz Jakubiec, Zastępca Wójta. – Ale to nie jest tylko kwestia
wymalowania linii i postawienia dwóch znaków, trzeba zmienić projekt organizacji ruchu zatwierdzony
przez Policję, przez Starostę – zauważył.

Swój wniosek wysunął również Przewodniczący Rady Gmina, Seweryn Greń, który prosił o przycięcie gałęzi
zaczynając od gimnazjum w kierunku Spalonej: - Gałęzie zwisają na chodnik. Żeby tam przejść trzeba się
pochylić. Myślę, że teraz na jesień to dobry okres, żeby to zrobić.

- Chcę dołączyć się do tego i proszę, żeby dopisać do tego ulicę Topolową – zauważył radny Krystian Żyłka.

 

Zapis wideo z tej sesji TUTAJ
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/lfm/files/208/2-uzasadnienie-do-zmian-w-budzecie_2415843.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=NlCWCdOf_po
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